
SLÄTMOSSENS ÖSTRA 

SAMFÄLLIGHETSFÖRENING  

 

 

 

Protokoll från Styrelsemöte nr 2  2015 

 

Tid: 2015-02-16  Närvarande:  Rolf Brehmer 

Plats :            Vallavägen 266 (Andreas)                       Mats Larsson 

Ordf/sekr:      Rolf Brehmer  Krister Björne  

                                                                                                        Niklas Lundgren 

                                                                                                        Elisabeth Feichter  

                                                                 Andreas Roxenborn 

                                                                 Mattias Pålsson 

                                                                 Ingmar Ekström 

                                                                 Ola Laggar 

                                                                  

                                                                  

§11  Mötets öppnande                                                   
Rolf Brehmer hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  

 

§12 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§13  Föregående protokoll 

Protokollet godkändes. Mötet beslöt att protokollet är justerat. 

 

§14  Förberedelser inför årsmötet 

Verksamhetsberättelsen för 2014 godkändes.  

Ev styrelseförslag samt budgetförslag diskuterades. Styrelsen beslöt att inte ta upp några  

styrelseförslag till årsmötet. Budgetförslaget godkändes. 

Årsmötet äger rum 11/3 kl 1900 i Midgårds konferensanläggning.(Ingmar har bokat) 

Rolf sammanställer årsmöteshandlingarna. Mats svarar för kopiering och utdelning. 

Underlag till Mats senast 23/2. 

Årsmöteshandlingarna utdelas till medlemmarna senast 1/3. 

En motion har inkommit. Besvaras av Krister.  

Debiteringslängd skall framtagas till årsmötet (Niklas).  

Styrelsen  samlas kl 1830 i lokalen för förberedelser. 

Andreas kommer att föreslås som mötessekreterare ( Mats kan ej närvara). 

 

§15  Rapporter från sektionerna samt ev. beslut om åtgärder. 

Värmesektionen             Shuntmotor i UC1 ska bytas. Preliminär utvärdering av ventilbytet 

                                       visar på en årlig besparing på minst 10—15 kkr. Troligen mer då  

                                       kostnaden för flödet kommer att öka. 

 

Ekonomisektionen         Kassören kontaktar banken för att diskutera räntan på vårt lån. 

                                       

 

Miljösektionen               Vissa klagomål finns på snöröjningen.  

                                       Ytterligare salt o sandlådor är utplacerade. 



 

  Fiber                             Intet 

 

 Radhusgarage               Intet 

                                                               

  

§16 Post och annat  
 Intet 

    

§17 Uppdragslistan  
En uppdaterad lista tas fram på nästa möte (efter årsmötet). Listan bifogas inte. 

 

§18 Övriga frågor 

Hemsidan måste uppdateras/ göras om.( Den gamla hemsidan kommer att stängas)) 

 

§19  Nästa möte 

Måndag den 16/3 1930  ansvarig Melker  

I samband med detta möte sker konstituering av den ny/gamla styrelsen samt uppgörande av 

verksamhetsplan för resten av året. 

Preliminära mötestider: 

14/4 Niklas, 11/5 Elisabeth, 15/6 Krister. 

Städdag 18/4 (förslag) 

 

§20 Avslutning 

Ordföranden förklarade mötet avslutat.     

 

 

 

 

 

Vid protokollet:  Justeras: 

 

 

 

 

Rolf Brehmer                                          Mats Larsson 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 


